
PRoTOK6L Nr xxp016

z sesii Rady Gminy Rybno odbyrei w dniu 16 lutego 201G r.
w sali OSP w Rybnie pod ppewodnictwem

Pana Dariusza Tary - Wicepvewodnicz4cego Rady Gminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz. 10:00, zalofczono o godz.12:50

Stan osobowy Rady - 15 RadnyclL

W obradach bierze udzial 14 Radnych

Nieobecni Radni: Pan Waldemar Reszka

Radny Pan Andrzej Kornacki przybyl z op62ldeniem.

- Iista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegrzynowski W6jt Gminy
2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy
3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Grniny
4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny
s.Radni Rady Powiatu Dzialdowskiego: Pani Magdalena Anczykowska
6.plk Pan Adam Basak - Komendant Wojskowej Komendy Uzupehferi w Osh6dzie
T.Soltysi - lista obeffrosci stanowi zalecznik do protokolu,
S.Mieszkaicy

Ad.1 i 2 Otwarcie Besii i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

Obrady XX sesii Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 Pan Dariusz Tara

Wiceprzewodnicz4cy Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych. Nastgpnie stwierdzrl, i,e

po sprawdzeniu listy obecnosci, na sali znajduje sie 13 Radni, co stanowi kworurn do

podejmowania prawomor nych uchwal.

Ad,3. Ustalenie porz4dku obrad,

Wiceprzewodnicz4cy Rady przedstawil porzqdek dzienny obrad.

1. Ofwarcie sesii.

2. Stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

3. Ustatenie porzQdku obrad.

4. Psyjecie protokolu z XIX sesii Rady Gminy,

s.Sprawozdanie miedzysesyine Wdita cminy Rybno.

6.Wrgczenie Medalu Za ZashtgS dla Obronno6ci Kr^i! przez Komendanta Woiekowei

Komendy Uzupelniefi w Ostr6&ie.

T.Sprawozdanie Komisii Rewizyjnej Rady cminy Rybno z dzialalnosci za 2015 rok.



8.Sprawozdanie W6ita Gminy z wysokosci Sredrlich wynagrodzeri nauczy.ieli na

poszczeg6lnych gtopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez

iednostkg samoz4du ter''torialnego.

9. Podjfcie uchrdal rd nastgpuiacych sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 20162022,

2) zmian w budzecie Gminy Rybno na 2016 rok,

3) utworzenia targowiska gminnego oraz ustanowienia regulaminu targowiska gminnego w

Rybnie,

4) ustalenia kytelium wraz z liczb4 punkt6w w postepowaniu rekrutacin)'rn do klas

pierwszych szk6l podstawowych i girnnazj6w prowadzonych pnez Gmj^e Rybno oraz

okreslenia dokument6w niezbednych do potwierdzenia tych kryteri6w,

5) zamiaru utworzenia i prowadzenia Szkoly Muzycznej I stopnia w Rybnie,

6) rozpatrzenia skargi na dzialalno6d Kierownika i pracownik6w Gminnego O5rodka

Pomocy Spolecznej w Rybnie.

lo.Infomacia nt. konknrsu ,.Czysta WieS".

11.Wolne wnioski i zapltania.

12.Zamkni9cie obiad.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozyqe zmiany porzqdku obrad.

Wnioski o zmiane porzqdku obrad sesji wnie6li:

Wiceprzewodrfczqcy Rady Gminy - Par Dariusz Tara:

- iako pkt 4 - wystapienie Pana Janusza Okofskiego nL gospodarki niskoemisyjnej oraz

w pkt dotycz4c''m podjecia uchwal - projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf za

zbiorowe zaopatizenie w wodg i zbiorowe odprowadzanie 6ciek6w na tetenie Gminy

Rybno.

Nastepnie poddal pod glosowarrie porz4dek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu iawnjrm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoici 13

Radnych glosarni:

-,,2a" - 73

' ,,Przeciw' - O

- ,,wehzymuiacych Bif" - 0

przyjgla potz4d,ek obrad XX sesti Rady Gmint kt6ry po otwarciu sesji, stwierdzeniu

prawomocno6ci obrad i przedstawieniu porz4dku obrad jest nastepujEcy:

4.WystQpienie Pana Janusza Okoiskiego nt. gospodalki niskoemisyinet.

s.Prryjgcie protokolu z XIX seeii Rady Gminy.



6.Spiawozdanie migdrysesyjne W6ita Gminy Rybno.

7.Wr?czenie Medalu Za Zaslugi dla Oblonnosci Kjajti pflez Komendanta Wolskowej

Komendy Uzupelniei w O8h6dzie.

8,Sprawozdanie Komisii Rewizyinei Rady cminy Rybno z dzialalno6ci za 2015 rok.

9.Sprawozdani€ W6jta Gminy z wysokosci Srednich wynagrodzei nauczycieli na

poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzo ych ptzez

jednostkg samorzadu terytorialnego.

10. Podifcie uchwal w nastgpui4cych sprawach:

1) zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowej 
^a 

l^Ia 20-162022

2) zmian w budtecie Gminy Rybno na 2016 ro19

3) utworzenia targowiska gmirmego oraz ustarowienia regulaminu targowiska gmimego w

Rybnie,

4) ustalenia krytedum wraz z liczbA pw&t6w w postgpowaniu rekrutacinym do klas

pierwszych szk6l podstawowych i gimnazj6w prowadzonych przez Gmine Rybno oraz

okreslenia dokument6w niezbednych do potwierdzenia tych kryteri6w,

5) zamiaru utworzenia i prowadzenia Szkoly Muzycznei I stopnia w Rybnie,

6)rozpabzenia skargi na dzialalno5a Kierownika i pracownik6w Gminnego O6rodka Pomocy

Spolecznej w Rybnie,

7) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopattzenie w wode i zbiorowe odprowadzanie Sciek6w

na tererlie Gminy Rybno.

ll,Informacja nt. konkursu,,Czysta Wies".

12.Wolnc wnioski i zap5rtania.

l3.Zamkniecie obrad.

Po glosowaniu w sprawie ustalenia porzgdku obrad na sesji na ohady przybyl

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki. Stan Rady: 14 Radnych.

Ad.4. Wystqpienie Pana janusza Okoiskiego nt. gospodarki niskoenrisyjnej.

Pan Janusz Okofrski przedstawil kwestig funkcjonowania gospodarki niskoemisfnej oraz

poinformowal o zbliZaiqcym sie spotkaniu maiqcym na celu przybliienie tego tematu.

Ad,5. Przyjecie protokolu z XIX sesii Rady cminy.

Wiceppewodniczacy Rady zw'r6cil sie do Rady o zabranie glosu w spiawie protokolu z XIX

sesji Rady Gminy.

Uwag do protokofu nie wniesiono.



Radny - Pan Bogdan Wantowski zwr6cil sie z pytarfem dlaczego do protokolu nie zal4cza

sie no6nika z nagraniem sesji, skoro byla mowa, ie wersja papierowa protokolu zostanie

uzupelrriona o taki nodn&.

W odpowiedzi Sekretaz cniny - Pani Jolanta Jendrycka wskazala, Ze w chwili obecnej

statut gminy nie zawiem uregulowarl w tej sprawie, jedrakie poczEwszy od sesji dzisiejszej

taki nosnik bedzie stanowil zal4cznik do wersii papierowej protokolu.

Wiecej p)'tari nie wniesiono.

Pan Dariusz Tam - Wiceprzewodrfcz4cy Rady poddal pod glosowanie protok6l z XIX sesji

Rady Gminy:

Rada Grniny w glosowaniu iawn).m na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14
Radnych, glosami:
- 72 - aza",
- 0 - ,,ptze.iw"
- 2 - ,,wstrzymui4cych si9"
protok6l z XIX sesii przyiFla.

Ad.6.Sprawozdanie miedzysesyine W6ira cminy Rybno.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara zwr6cil sig do W6jta Gminy o

przedstawienie Radzie sprawozdania z dzialaliosci miedzysesinej.

Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.

Nastepnie pytania do sprawozdania wniesli:

Radny - Pan Piotr Kamilski zapytal dlaczego droga Rumian - Debiefi leczaca sie z droge

wojew6dzka nie zostala zgloszona.

W odpowiedzi W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrz''nowski wla6ni!, iZ droga ta naleZy do

kategorii dr6g powiatowych, w zwr4zku. z tym nie m6gl iej zglosid. poinJormowal, 2e

Starostwo Powiatowe zglosilo drogg Rybno - Gronowo.

Radny - Pan Piok Rydel ,,chcialby zapytaC w sprawie ziemi w Rumianie, kt&ej

wlascicielem jest Agencja Nieruchomosci Roiiej, czy Parl W6it ustosunkowal sig ju2 do tego,

aby ta ziemia dalei byla ziemi4 rolne. Tam jest 40ha, zadbai aby zostala podzielona na

dzialki rekreacfne."

W odpowiedzi W6jt cminy - Pan Tomasz Weglzynowski wnasnll, i ziemia zostanie

sprzedana aby mieszkaricy mieli moZIiwoSC jE kupi6 na powigkszenie swoich gospodarstw.

Soltys wsi Rybno - Pan Henryk Wisniewski zapytal: ,,czy ulica Ogrodowa, jeaelt bedzie

rcbiona jak bedzie to wyglqdalo, na jaliej dlugosciT'



W odpowiedzi W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski W,laSrnL 2e droga bedzie

lemontowana na calE dlugosci, wszelkich informacji w tej kwestii udzieli Pan Wieslaw

Szczawirlski - pracownik Urzgdu Gminy.

Radny - Pan Piotr Kamirlski : ,,w sprawozdaniu Pan W6jt m6wil o staqi meteorologicznej

rozumiem, 2e Rz4d wylo2y pieniqdze na jej budowe. Dziwi mnie fakt, Ze prace nad shategiE

Gminy powierzymy firmie zewngtrznej."

W odpowiedzi Wdjt Gminy - Pan Tomasz Wegrz''nowski wskazal: ,je2eli chodzi o stacjg

meteorologiczn4 to mam Paflstwa Radnych przyzwolenie na budowg stacji, jezeli Rz4d nie

wylozy pienigdzy. Jezeli nie wska2emy tego miejsca, to nie bedziemy mogli budowaf w tym

roku."

Seketarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka: ,,je'eli chodzi o kwestie strategii to sami

zajmiemy sig jei opracowaniem. Firma zewnetrzna zajmie eie tyko obr6bkq formalna a wigc

kompletowaniem dokument6w, opinii, wydrukiem. Czesa merytoryczna bgdzie opracowana

Przez nasz zesq6l,"

Wojt Gminy - Pan Tornasz Wggrzynowskit //generalrrie irme gminy zlecaje opracowl,nvanie

strategii firmom ze..r''r,CtxzlJ.yr ". Zw6aL sie do soltysa wsi Gronowo Pana Miroslawa

Mezykowskiego o zintensyfikowanie prac zwiqzanych z odnow4 wsi.

Wigcej pybn nie wniesiono.

Ad,T,Wreczenie Medalu Za Zaslugi dla Obronnosci Kratu przez Komendanta Wojskowej

Komendy Uzupelniei w Osh6dzie.

Komendant Wojskowej Komendy Uzupehrierl -
wrgczenia Medalu za Zasl\rgi dla ObronioSci

Orlowskim.

Ad.8.Sprawozdanie Komisii Rewizyinei Rady cminy Rybno z dzialalnoSci za 2015 rok
Przewodniczecy Komisji Rewizinej Rady Gminy Rybno plzedlozyl Radzie Gminy

sprawozdarie z dzialalio6ci Komisji za 2015 rok.

- sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu

lytari do przedloZonego sprawozdania nie wniesiono.

O godz. 10:45 do godz. 10:50 Wicepzewodnicz4cy Rady - Pan Daliusz Tara zan4dzil

przerwe w obradach Rady. Po przerwie rada przyst4pila do kolejnego punktu poz4dku

sesrL

plk Adam Basak dokonal uroczystego

Krdju lanstw.u Barbarze i Michalowi



Ad.g.Sprawozdanie w6ita Gminy z hiysoko6.i 6rednich wynagrodzei nauczycieli na

poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego w gzkolach prowadzonych przez

iednostkg samorzqdu terltodalnego.

Sprawozdanie przedstawil Inspektor ds. Oswiaty Pan Jan Sokolowski.

- sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu.

Pytania do sprawozdania wniesli:

Radny - Pan Piotr Rydel: ,, czy nauczyciele otrzymujA dodatkowe 6rodki?"

Inspektor - Pan Jan Sokolowski: ,,wskazane tu zostaly wszystkie dodatki jakie otrzymuj4

nauczyciele.

Wiecej pytarl nie wniesiono .

10. Podiecie uchwal w nastepui4cych sprawachl

1) zmianv Wieloletniei Prosrory Finansowei na lata 2016-2022.

WiceprzewodniczAcy Rady poprosil o wyjaSnienia Pani4 Zd,zislawg Kanicz Skarbnik

G-i.y.
Pani Zdzislawa Kanic z wskazala )it

W dniu 16 lutego 2016 roku dokonano zmiany wysoko6d dochod6w
i wydatk6w roku 2016.

Dochody

Dochody Gminy Rybno w roku 2016zwieksza sig o kwotg 6 607,N zl
i po zmianie wynoszE 23 971 537 ,00 zl.

Wydatki

Wydatki Gminy Rybno w roku 2016zwigksza sieo kwote 6 607,00 zl
i po zmianie wynoszq 24 371, 537,0jzl.

Plrychody

Itzychody nie ulegajq zmianie iw)'noszq l 504700,00 zl, w tyDrll
- planowany kredyt w wysoko6ci 600 00O00 zl,
- inne Z!6dla (wolne Srodki) w wysokosci 904700,00 zlotych.

Rozchody

Rozchody pozostaj4 na tym sarnym poziomie i wynosz47 104 700,00 zl, w tr :

- splata po'yczek ZWFC6 w wysokosci g2g 7O0,OO zl,
- splata kredyt6w w wysokosci Z/5 000,00 zl.
Finansowanie deficj.tu i przeznaczenie nadwviki



Deficyt budzetu w wysokosci 400 000,00 zl oraz planowana splata mt kredlt6wi poZyczek w
wysokosci 1 104 700,00 zl zostanie pokryta przychodami z innych Zr6del (wolnych Srodk6w)
w wysokosci 9Ol 70000 zl oraz kredytu w wysokosci 600 000,00 zl.

Kwota dlugu

Kwota wykazana iako dlug na koniec 2016 roku jest wynikiem dzialania: dfug
z poprzedniego roku + zaciAgany dlug w 2016 roku - splata dlugu w 2016 !oku. W pozycii
tq nie uwzglednia sie dfugu zwi4zk6w, do kt6rych nalezy grnina.

Planowarra kwota dlugu na koniec 2016 lokuwlmosi2 470 463,21zlolyclt.

Nastepnie WiceprzewodniczEcy Rady poprosil o przedstawienie opinii komiii przez

Przewodnicz4cego wsp6lnego posie&enia Komisji stalych Rady Gminy Rybno - Pana

Pioha Kamiriskiego. Radny - Pan Piotr Kamiiski poinformowal, ie komisje stale na

wsp6lnym posiedzeniu dnia 12 lutego br. nie opiniowaly projekt6w przedlozonych uchwal.

WiceprzewodniczAg/ Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otworzyl dyskusjg.

Pytai nie wniesiono. Wiceprzewodniczecy Rady zamknql dyskusjg. Po odczytaniu projektu

uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawn].m na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14
Radnych, glosami;
- \4 - ,,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wskzymujAcych Eif"
podjgla uchwalg Nr )tff1ff16 w sprawie zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowei na lata

207G2022.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

2) zmian w bud2ecie Gminv R]rbno na 2016 rok

Wiceplzewodnicz4cy Rady popiosil o wiasnienia Parn4 Zdzislawg Kanicz Skalbnik

Gminy.

Pani Zdzislawa Karic z wskaz,ala i2:

W dniu 16 lutego 2016 roku wprowadza sie zmiany nastgpujEco:

Dzial010 Rolnictwo i lowiectwo
Zmienia sig nazwe zadania inwestycfnego z ,,Prcjekt kanalizaqi sanitainej Hartowiec,
Dgbieii i remont hydroforni w Hartowcu"na ,,Projekty kanalizacji sanitamej Hatowiec,
Debierl i remontu hydroforni w Hartowcu z tozbttdow4 wodociqgu Gt4dy, Wery
i Kopaniarze". Dla zadania tego zwieksza sie wydatki inwestycyjne o kwote
36 000,00 zl.



Dzial 77 0 Dzialalno6d uslugowa
Dokonuje sie przeniesienia wydatk6w bieiqcych w wysoko6ci 6 000,00 zl
z ptzezllaczelriem na r62ne oplaty i skladki oraz koszty postepowania s4dowego
i prokulatorskiego.

Dzial 720 Informatyka
Zwieksza sig wydatki biezqce w kwocie 12 00000 zl na zakup uslug pozostatych.

Dziat 750 Administncja publiczna
Zwieksza sie dochody bieiqce w wysokoki 2 750,00 zl - wply,wy z r62nych dochod6w.
Zmniqsza sie wydatki biez4ce w wysoko6ci 6 157 ,O0 zt.

Dzial 801 Oswiata i wychowanie
Zwigksza sig dochody bie24ce w wysokosci 2773,00 zl - wptywy z !62nych dochod6w.

Dzial 900 Gospodarka komunalna i ochrona 6rodowiska
W tozdziale ,,Oswietlenie ulic, placdw i, dr6g" ztn^iejsza sie wydatki majetkowe
o kwotg 36 000,00 zl z zadania inwestycinego pn. ,,Elektryfikacja ulicy Le6nej
i Prasklej w Rybnie".

Dzial 926 Knltl'ea lizyczna
Zwieksza sig dochody bie24ce w wysokosci 980,00 zl - wplywy z r6znych dochod6w.

Zmienia sie iazwe zadalJ-ia inwestycinego z ,,Wymiana nawierzchni boiska sportowego
wraz z wykoruniem o6wiedenia w Rybnie, przy ulicy Wyzwolenia" na ,,Remont boiska w
Rybnie, ul. Wyzwolenia, w tym: 1) w1'miara nawierzchni z tlawy syntelycrr4,
2) wykonanie oswietlenia".

Nastepnie Wiceprzewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otlvozyl dyskusje.

Pytania wnie6li:

Radny - Pan Piotr Kamiiski: ,,Pani Skarbnik czy wystarczy Srodk6w na elektryfikacjg ulicy

Le6nE?"

Skarbnik Gminy - Pani ZdzislawaKantcz: ,,w maju bgdziemy pr4.wracai wielko3ci do tycb

kt6re byly w pierwszym podej6ciu. W chwili obecnej nie mamy mozliwo6(i, z wydatk6w

biez4cych i z wydatk6w inwestycinych podbieramy."

Radny -Pan Piotr Rydel: ,,koszty postepowania s4dowego i prokuratorskiego w wysokoki 6

tys. Jakie byly prowadzone postepowania?"

Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz:,, nazwa paragrafu brzmi,, s4dowego i
prokuratorskiego". Chodzi tu o 6rodki lI|-in. na wypisy z ksi4g wieczystych."

W6lt Gminy - Pan Tomasz Wggrzy,nowski: ,, tych wypis6w bedzie coraz wrgc$,zwlaszcza

Radny - Pan Piotr Kaminski: ,,Palt Skarbnik na zebraniach Pan W6jt m6wi, Ze mamy w

budtecie 3 m1n Zywej got6wki. Wiec jest za co robia inwestycie."



W6it Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,sA Srodki, kt6lych nie 
'r.o,erny 

n$zya z

poprzedniego !oku, dopiero po I kwartale, talde sq PrzePisy. Rzeczywi6cie na koniec 2015

roku mielGmy 3 rnln 2ywej got6wki. Na pocz4tku stycznia wyPlacili6my tzw ,,trzynastki"

nauczycielofi! subwencja o6wiatowa dopiero wplynie. Wszystkie zmiany bede z Patrstwem

uzgadnial. Zmiany bedq wynikaly z program6w, kt6re pojawi4 sie."

Radny - Pan Piotr Kanririski: ,,pol4czone zostaly dwie inwestycje, projekt kanalizaqi

Haftowiec - Dgbie6, remont hydroforni w Hartowcu otaz rozbttdowa wodoci4gu Wety -
Kopaniarze. Czy wniosek bedzie zloiony jako jeden? Czy zostanie to podzielone?"

W6jt Gminy - Pan Tornasz Wggrzynowski: ,,moZe jako jeden, moze poprosze Pai6twa Zeby

podziefia te inwestyqe. To wszystko jest ply'j'.re. Zale2y tei, od fvtduszy, na dzi6 potrzetma

jest taka uchwala."

Soltys wsi Rybno - Pan Henryk Wi6niewski:,, czym podyktowana iest zmiana w pasaiu

handlowym w centrum Rybna?"

Skarbnik Gniny - Pani ZdzislawaKaticz: ,,kwota pozostala bez zmian, usuniety zostal zapis

dotyczqcy numeru nieruchomosci."

Wiecej pytan nie wniesiono. Wiceprzewodnicz4cy Rady zamknql dyskusjg. Po odczltaniu

projeltu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawn]rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14
RadnyclL glosami:
- 14 - ,,2^",
- O - ,ntzeciw"
- 0 -,,wskrymui4cych sig"
podjfla uchwalg Nr XX/946 w sprawie zmiany zmian w budiecie Gminy Rybno na 2016

rok

Uchwala 6tanov.i zal4cznik do plotokolu.

3l utworzenia tarCrowiska Fninnego oraz ustanowienia regulaminu targowiska gminnego

w Rvbnie

Wia6niei w zakresie pzedmiotowej uchwaly udzielil W6jt Gminy - Pan Tou|asz

Wggrz;'nowski: ,,konieczne jest umocowanie plawne tego ta.rgowiska. Jeieli pojawi sie

program w zwiazku t rabowiskiem, to bedziemy musieli ja zmienid. W chwili obecnej chodzi

o to aby uzyskaa punkty przy aplikaqi 6rodk6w na droge."

Nastepnie Wiceprzewodnicz4cy Rady odczytal proiekt uchwaly, po czym otworzyl dyskusje.

Pytania wnie6li:

Radry - Pan Marian Granica: ,,chcialby podkreslia, Ze aktuahy teren istrdq4cego targowiska

jest bezzasadny. My5l9, Ze lepszy'm rozwiqzaniem byloby powiekszenie parkingu. Tu jest

problem. Utwardzid teren kostk4, o6wiedenie, to byloby lepsze ioz./Vi4.zafie"



Radny - Pan Piot! Rydet ,,m6wi1 Pan w spra\^r'ozdaniu o punktach na drogi. Naipierw Pan

m6wi o drogach gmi.rmych, kt6re nie maje punkt6w. Jeieli chodzi o Podatki to m6wi Pan, ze

nie zwalnia Pan ludzi z podatk6w. Skoro nie daie Pan Punkt6w na drogg to nich Pan zwolni

ludzi z podatk6w. Je2eli chodzi o targowisko to powiedzial Pan bardzo islotlr4 rzecz, 2e

punkty potrzebne s4 drogi, do tej uchwaly, a nie po to Zeby bylo targowisko. Nie zostala

przeprowadzona 2adna anallza, anldeta w6r6d \tdzi kt6rzy tam handluj4. Czy oni tego

potrzebuj4? To bgdzie konsekwencja dla tych kt6rzy r ajEw pasa^l swoje sklePy."

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,Czy ie6li nie bgdzie targowiska a zostalby powiekzony

parkin& to czy tez miescimy sig w punktaclr czy niez

S€kretarz Gminy - Pani Jolanta Jendryckar,, targowisko w Rybnie bylo do tej pory, tylko nie

bylo dokumentu foimaLnego. Jezeli chodzi o punkty, to byl Pan dyrektor Cecot kt6ry

wskaz''wal m.in. na konieczno66 uzyskania odpowiedniej punktaqi przy progamach.

PROW wyrnaga odpowiedniej ilo6ci punkt6w przy ubieganiu sig o 6rodki na drogi.

Utworzenie talgowiska daje dodatkow4 punktaqg plzy aplikowaniu 6rodk6w na prcjekt do

drogi przy ul.Ogrodowej."

wiceprzewodniczacy Rady Gminy - Pan Dariusz Tarar ,,Rada nie musi podejmowaa takiej

uch$/aly, ale jak Pani Sekretarz wskazala, ten kto daje pieni4dze stawia pewne warunki i one

muszQ zostai spelnione."

Soltys wsi Rybno - Pan Henryk WiSniewski: ,,dziwie sie, Ze formalnie tego talgowiska do tej

pory nie bylo kiedy oplaty pobiera sie. Czy ono ma racjg bytu? Na co dzieri slu2y to miejsce

jako parking. W tq sprawie powinny zosta6 przeprowadzone konsultacje z mieszkaricami."

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,Pani Sekretarz proszg nas nie pouczai, ie iak chcemy to moiemy

a jak nie to nie. Prosze Paniq Sekretarz o przygotowanie iriJormacji, ile oddajcrny pienigdzy

do budzetu pari,stwa. Nie mamy iadnych propozycji altemat'.wnych. Nikt nie pytat ludzi,

kt6rzy tam handlujA czego potrzebt\4!'

Radny - Pan Piotr Gurgielewrcz. ,,czy jeaeli bylby to parking publiczrry, czy teL o&zy'lr.a'x.y

punkty?"

Seketarz Gminy - Palli Jolanta Jendrycka: ,,tu wchodz4 w gr9 obiekty uzytec^osci

publicznej, parkin8 nie jest takim miejscem. Co do ksztaltu targowiska, to zostanie okreslone

kiedy bgdziemy skladai wniosek. Czy to targowisko powstanie w takim ksztalcie, nie

wiadomo. Targowisko zawsze tam bylo, jesta tam znak inforrnacyjny. Nie moglismy

natomiast znaleiC dokument6w, kt6re formalnie to okieslaia."

Radny Pan Pioh Gurgielewicz wskazal: ,,powinnismy spotkad siC i uzgodni( ewentualne

plano$'ane inwestycje."
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w6lt Gminy - Pan Tomasz wggrzlT rowski: ,,co do inwestycji to trudno w tej chwili

rozmawiaa, poniewa2 tie fiia ieszcze tsz.zeg6lowierl."

wiece, pytan rue wniesiono WicePrzewodniczEcy Rady zarlknal dyskusje Po odczytaniu

projektu uchwaly, poddal go pod glosowame.

Ra& Gminy w glosowaniu iawnym na ustawo$,y sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radlych, glosami:
- 12 - ,,2a",
- 0 - ,,ptzeciw"
- 2 -,,wstrzymui4cych sig"
podjgla uihwalg Nr Drlf0/f6 w sPrawie utworzenia targowiska gminneSo oraz

ustanowienia regulaminu tal8owiska gminJrego w Rybnie

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Wia6nief w zakresie Przedmiotowej uchwaly udzielila Sekretarz Gminy - Pani Jolanta

Jendrycka. Wskazala, i2 Podiecie uchwaly uzasadnione jest zmian4 ustawy o systemre

oSwiaty.

Nastepnie Wicepzewodniczecy Rady odczytal Proiekt uchwaly, Po czym otworzyl dyskusig'

Pytaria wnie6li:

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,czy jest obowiazek Posylania dzieci do szkoly wedhrg miejsca

zamieszkania?"

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka: ,,rodzice maj4 Plawo wyboru szkoly "

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek ,,obowi4zuje lejonizaqa szk6l. W prz,?adku

wolnych mieisc dziecko mo2e uczgszczaC do szkoly poza obwodem."

Wigcej pytan nie wniesiono. WicePzewodniczacy Rady zamln4l dyskusje. Po odczytaniu

projeltu u(hwal), poddal go pod glosowanip

Rada Gminy w glosowaniu iawn]rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnyclr glosami:
-74 -,,2a",
-O - ,,ptzeciw"
- 0 - ,,wstrzymuiQcych sif"
podigla uchwalg Nr xvrfy'6 w sprawie ustalenia kurterium wraz z liczb4 Punkt6w w

postgpowaniu rekrutacyinym do klas Pierwszych szk6l Podstawowych i gimnazj6w

prowadzonych przez Gming Rybno oraz okreslenia dokument6w niezbgdnych do

potwierdzenia tych krtteliow.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

5l zamiaru utwozenia i prowadzenia Szkol.v Muzvcznej I stopnia w Rvbnie
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WyjaSnierl w zakresie Przedmiotowej uchwaty udzielil W6jt Gminy - Pan Tomasz

Wegrzlrrowski, wskazui4c na zainteresowanie wsr6d dzi€ci i rdodzie'y nanczeszczafie do

szkoly. Szkola Muzyczna niewqtpliwie Przycz''ni sig do wigkszego rozwqu ar:tystycznego

uczn10w,

Nastepnie Wiceprzewodnicz4cy Rady odczytal Proiekt uchwaly, po czym otworzyl dysku6ie'

Pytania wniesli:

Wicepzewodniczacy Rady - Pan Dariusz Tala wskazal poparl podi€cie uchwaly w sPrawie

utworzenia szkoly muzycz 4. Tobedzie szansa na rozw6j artystyczny rrtodziezy '

Radny - Pajl Piotl Rydel ,,Panie W6jcie chcialem jeszcze PowiedzieC, ie pie i4dze z

funduszu soleckiego wydawane sa na inwestycje, zadania wlasne Sminy i Pan ma nad tym

pelnq kontrole,"

wiecg pytan nie wnesiono. wiceprzewodnicz4g Rady zamknql dyskusjg. Po odczytaniu

projektu uchwaty, poddal go pod glosowanie.

Rada Grniny w glosowaniu iawn)'m na uslawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13

RadnyclL gloBami:
- 13 - ,,2a",
-O - ,,przeaiw"
- 0 -,,wstrzymui4cych siE"
podjgla uchwalg Nr )o?1Tf6 w sprawie zarniar:u utwozenia i prowadzenia Szkoly

Muzycznei I stoPnia w Rybnie

Uchwala stanowi zal4cznik do plotokolu.

W glosowaniu na uchwalq nie bral udzialu Radny - Pan Dariusz Karbowski.

6hozpatrzenia skarsi na dzialatnosd Kierownika i pracownik6w Gminneso o6rodka

Pomo.v Spolecznei w Rybnie

Nastgpnie Wiceprzewodniczqcy Rady odcz)4al Projekt uchwaly, Po czym otworzyl dyskusjg'

Pytari nie wniesiono. Wiceprzewodnicz4cy Rady zamknql dyskusig. Po odczytaniu projektu

uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na u6tawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13

Radnych, glosami:

-o - ,,prze.iw"
- 1 -,,wstrzymui4cych sie"
podjgla uchwalg Nr X)tfl3[6 w eprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoSf Kierownika i
pracownik6w Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznei w Rybnie.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

W glosowaniu na uchwalq nie bral udzialu Radny - Pan Dariusz Karbowski.
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7) zatwier&enia tar,vf za zbiorowe zaopatrzenie w wodg i zbiororoe odprowadzanie

Sciek6w na terenie Gminy Rvbno

Wyjasnierl w zakresie pzedmiotorMej uchwaly udzielil Wdjt Gminy - Pan Tomasz

Wegrz''nowski wskazui4, iZ projekt uchwaly nie zaklada 2adnych zmian co do wysoko6ci

stawek wody i 5ciek6w.

Nastepnie Wiceprzewodniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otworzyl dyskusjg.

Pytari nie wniesiono. Wiceprzewodniczqcy Rady zamkn4t dyskusjg. Po odczytaniu projektu

uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawofty sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14
Radnych, glosami:
-74 -,,2a",
- 0 - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wBkzymuiacych 6ie"
podjela u.hwale Nr )Ofl4/16 w sptawie zatwierdzenia taryl za zbiorowe zaopahzenie w

wode i zbiotowe odprowadzanie 6ciek6w na terenie Gminy Rybno

Uchwala stanowi zalqczn& do plotokofu.

Ad.ll.Informacia nt. konkurgu,,Czysta Wies".

W6jt Gminy - Pan Torrasz Wggrzynowski poinformowal o wydarryrn zatz4dzeniu, kt6re

okre6la regulamin udzialu w konkursie ,,CzystaWie(."

Pytafi nie wniesiono.

O god.z, 1,2:00 do Bodz, 72t05 Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Da'j:usz Tala zafl4dzt

przerwe w obradach Rady. Po przerwie Rada przyst4pila do kolejnego punktu pozqdku

sesF.

Ad.12.Wolne wnioski i zapytania.

Glos zabralii

Radny Pan Piotr Kamiiiski wskazal na lozbieZnosci dotycz4ce inwestycji przeprowadzonych

i wykonanych w 2015 roku, przedstawione w gazecie ,,Wie6ci Gmiime". ,,Ile Gming

kosztowalo wydanie i finansowanie t4 gazely? Takie inforrnaqe znajdujQ sie na stronie

Urzgdu, wigc w jakim celli zar\ieszczai to w gazecie" ,

Wdjt Gminy - Pan Tomasz Wggrz),nowski: ,,prosze rozmawiaC z osob4, kt61a wydala i
finansowala tg gazetg."

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz w',1a3ro1, zei ,jestem autorem atykul prezentuj4cego

przebieg i realizaqe inwesryqi w 2015 roku, za6 material do artykulu otuzymalesr. z Urzed:o

Gminy. Gazeta skierowana jest glownie do os6b, kt6re nie majQ dostepu do Intemetu."
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Radny - Pan Piotr Rydel: ,,popieram inicjatl'wg Pana Sylwesha, Ze jednak infornacje

ukazuje sie w we6ji papierowej. Rok temu wsponnialem o uczczeniu 6wi9ta ,,Zofutrerzy

Wykletych. Co zamietza PanW 6lt ztobra z tym 6wietem?

Kolejna sprawa zlo'ylem w imieniu komisji doraZnej wniosek o udostepnienie

dokument6w. Na dzien dzisiejszy nie ohzymalem 2adnych dokument6w. W u,ykazie

inwestyqi nie ma wodoci4gowania w Rumianie.

Wspolrmial Pan o damowej pomocy prawnej - zacheca Pan do koizystania z tej pomocy,

kiedy nie wielu mieszkarlc6w kwalifikuie sig na te pomoc. Czy zostalo wyslane piamo do

mieszkarlc6w w tej sprawie.Z

W6jt - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,,bylem wczoraj u pana Wojewody, rozmawialem z Jego

pelnomocnikiem, um6wili6my sig, 2e zrobimy talq konferencjg - jezeli chodzi o Swigto

Zohrierzy Wyklgtych.

Splawa dokument6w, o kt6re Pan prosil, musielismy zwr6cii sie w tej sprawie r6wnie2 do

a:rchiwum w Mlawie.

Jezeli chodzi o wodociegowanie to zrobilismy ogrom tego wodoci4gu.

Jeieli chodzi o pomoc plawn4 wiele os6b przychodzi, zachgcam do korzystania...

Radny - Pan Pioh Kamirlski: ,,Paaie W6jcie z tego w),nik4 2e blgdne informacje wyszly z

Urzgdu Gnriny."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,wyjasnie te sprawe.,,

Radna Rady Powiatu Dzialdowskiego - Pani Magdalena Anczykowska poinformowal, 2e po

czerwcowej sesii apel Rady Gminy w sprawie budowy kumik6w w Gralewie - Stacji

$?lyn4l do Rady Powiatu. Rada Powiatu wJ?racowala w tej spray/ie stanowisko, kt6re

zostalo nastepnie przekazane na iece Przewodniczecego Rady Gminy i W6jta. ,,Czy Rada

zostala poinJormowana o tym fakcie? Co Gmina zrobila w tym kierurkrl, w zakresie

zagospodarowania przesbzemego?

Czy jesz,cze kto6 opr6cz Pani Skarbnik i Pana przewodnicz4cego odebral pami4tkowy

dWIo zwifuzany ze Swietem 25 lat Solidarnosci.

Trzynaste pmsje wyplacono wszystkim pracownikom, nie tylko nauczycielom,

Odnor6nie szkoly i jej rozbudowy, m6wil Pan 2e nie bgdzie ginma4um. Na dziefi dzisiEszy

Pani Minister okre6lila, ie w ministeFtwie nie bed4 podejmowane piace. Wiem, ie
planowana jest klatka ewakuacyjna, to nie jest rozwi4zarie. po za tym szatnia, stol6wka czy

Swiedica. MoZe moZna by to pol4czya wla6nie ze szkol4rruzyczn4."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,cieszy mnie pani hoska o budprek gimnazjum.

Brak remontu dachu, instalacji elektrycznq, brak pomieszczeii. Rzad najpierw wysylal
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sygnaly, Ze gimrnzja bgdq likwidowane. Jezeli girrmazia zostan4 zlikwidowane to b€dzie

problem z rozbudowa szk6l podstawowych.

lezeli ct.odzi, o ,,ft4nastki" to duio bogatsze gminy np.Lubawa wyplacaj4 dopiero w marcu.

Zwyczajowo nauczycielom ,,trzynastki" wyplacane byty w styczniu, wiec tak zostalo. Na

spotkaniu z dyrektorami poinjormuie, 2e bed4 wyplacane po uzyskaniu subwmcji.,,

Je2eli chodzi o dyplomy to te, kt6re do mnie dotarly to rozdalismy.

Jezeli chodzi o stanowisko Rady Powiatu, to sprawdze, je2eli radri nie oh4mdi, to
otzymaje. Wystapilismy o warunki srodowiskowe, je2eli chodzi o plan zagospodarowania

plzestrzennego, zrobimy wszystko aby nie lamaC prawa."

Soltys wsi - Pan Henryk Wisniewski: ,,Panie W6jcie chodzi o ulicg Ogrodowq, ci4gme sie

ona do Paiistwa Chechlowskich. Czy budlmki pafstwa Anzel i Sontowskich mozna by

przylAczya do ulicy Ogrodowej. Prosba aby poczynii krcki w tej splawie. Kolejna sprawa to

implezy gmirme, czy mozna by przenie6d do centrum. Jezeli chodzi o zabytki, panie W6jcie

dziwnq spraw4 iest, Ze istniejE budynki bedqce zabytkami a ludzie nie maj4 o tym nie

wiedz4, Ze w takim zabytku mieszkaj4. Czy par r.rroie zlo|yc wniosek i wykresliC z

ewidencji gminnej?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzymowski: ,,je2eli chod,A o ulicg OgrodowE to

porzqdkujemy te sprawy. Jesli chodzi o inwestycje na Ogodowej to tu numer dzialki i
wla6ciciel. Jeieli chodzi o imprezy to nie namy takiego terenu . Rzeczy.wiscie wlascicielka

Osrodka ,,Wel" zglosila problem halasu. M6wilem juZ o zakupie terenu pod takie imprezy.

Jeteli chodzi o zabytki to obowiqzuje procedura. Osoba zainteresowana sklada wniosek,

W6jt wydaje zaru4dzenie o wykresleniu budynku z ewidencji zabytk6w.,,

Radny - Par Piotr Kamiiski: ,,18 grudnia zlo2ylem wniosek o udostgpnienie informacji o
audlt. Do tei pory nie otrzymalem odpowiedzi.

Jezeli chodzi o zabytki to daie sig tu zaobserwowaC pewnq uznaniowoba .,,

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,jei,elr chodzi o zabytki nie ma uznanior.\,o6ci.

Jest procedura. Nie zawsze zatz4dzerie,kt'ie wydaje nie wszystkich satysfakcjonuje.,,

S€kretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka: ,,pewno otrzJ.ma parl, obecnie raport z audyfu iest
zal4cznikiem w postepowaniu proyradzonym przez Komendg Woiew6dzk4 policji. 

JeZeli

informacja wymaga przetrarorzenia to odpowiedzi mozemy udzielia w terminie p6zniejszym.

Dokumenty, o kt6re Pan Piotl Rydel prosil, wymaga to wysqpienia z pismem do archiwum

w Mlawie."

Soltys wsi Rybno - Pan Henryk Wisniewski: ,iak postepuj4 piace zw iEzane ze statr]iafii1 ?',
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Sekretarz Gminy - Parri Jolanta Jendrycka: ,,prace piowadzone s4 w tym zakresie. Zwracam

teZ uwage na statutu obowiazujace w s4siednich gminach. Jeieli chodzi o statut gminy to tu

jest wiekszy problem, w tym przypadku bed4 tylko zmiany. My6le, Ze w I polowie marca

spotkamy sie w tej sprawie."

Soltys wsi Rybno - Pan Henryk Wisniewskl ,,czy test jalds termin skala darria wniosk6w o

Zwirowanie dr6g gruntowych?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,wczonj bylo otwarcie ofert na tluczef.

Zapytania o te drogi s4 juz od wielu os6b. Otrzymam Pan pismo tak jak wszyscy soltysi.

Mieszkanie wsi Rybno - Pan Roman Jaroszewski: ,,odno6nie gimnazjum, apekl do Rady aby

podjEf stosowne i szybkie decyzje. Ta szkola jest wizyt6wkq Gminy i trzeba zrobic wszystko,

aby zostala rozbudowana."

Soltys wsi Tuczki - Pa.ni ElZbieta Nazar: ,Fzy zost'ily zlozone dokumenty na dtoge w

Tuczkach?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,,musimy wypiowadzid ksiggi wieczyste,

uregulowai stan prawny."

Wiecq pytari nie wniesiono.

Ad,13.Zamknig.ie obrad.

O godz.12:50 Wiceprzewodniczqcy Rady Pan Daiiusz Tara wobec wyczerp€nia dziennego

porzadku obrad zamlaiql obrady XX sesji zwyczajnej Rady cminy Rybno.

Na tym protok6l zakoficzono.
Ptocrdrqcy obrady:

Prototoloml&
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